
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання сімдесят восьмої позачергової сесії  

міської ради восьмого скликання  
 

15 серпня 2024 року м.Пирятин № 79 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб. 

Присутні – 20 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Білик Юрій 

Володимирович, Близнюк Владислав Іванович, Василенко Микола Васильович, 

Гусак Олексій Миколайович, Солонський Олег Миколайович, Демиденко Ніна 

Михайлівна, Дубецький Богдан Васильович, Захарченко Аліна Олегівна, Йощенко 

Владислав Миколайович, Клепач Валентина Олексіївна, Курочка Олександр 

Степанович, Куча Олег Євгенійович, Люльченко Олександр Анатолійович, Пазюк 

Сергій Георгійович, Герасименко Алла Валеріївна, Тристан Олег Валерійович, 

Хоменко Олексій Віталійович, Ящик Віталій Михайлович, Ящик Олександр 

Михайлович. 

Відсутні – 6 депутатів: Гаркавенко Олександр Михайлович, Жданов Олексій 

Іванович, Криворучко Володимир Володимирович, Міхєєв Дмитро Сергійович, 

Тарасенко Тетяна Василівна, з різних причин та 

 

 

Головував на сесії секретар ради Пазюк Сергій Георгійович (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання сімдесят восьмої 

позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію вніс депутат міської ради Гусак 

О.М.: обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – Василенко М.В. та 

Курочка О.С. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

Марченко Валерій Михайлович 



  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 2 особи. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Гусак О.М. вніс пропозицію обрати лічильну комісію у 

складі трьох осіб, персонально – Білик Ю.В., Клепач В.О. та Тристан О.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд сімдесятої восьмої позачергової сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання виноситься 7 питань, які 

попередньо були розглянуті на спільному засіданні постійних комісій ради 

сьогодні, 15 серпня 2024 року. Таким чином, був сформований проєкт порядку 

денного, який налічує 7 питань та, відповідно до Регламенту Ради, „Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 рік 

2. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік“ 

3. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

4. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік 

5. Про припинення договору оренди землі з ТОВ „Леляківське“ на земельні 

ділянки по вул.Миру,56, с.Кейбалівка Лубенського району Полтавської області 

6. Про укладення договору оренди землі з ТОВ „Леляківське“ 

7. Про розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності „Вікторійський парк“ 

8. Різне 
 

Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти порядок денний за основу. 

 

Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний сімдесят восьмої 

позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний пленарного засідання сімдесят восьмої 

позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 7 

питань та „Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – в межах 2 хв. 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 30 хвилин. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання. 

(Хвилина мовчання) 

 

Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 

рік.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 



Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 383 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про внесення змін до „Програми підтримки Збройних 

Сил України, підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 384 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Пономаренко Л.А., заступника директора КП „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“, яка проінформувала про внесення змін до 

Програми розвитку та підтримки Комунального підприємства „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 385 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 2024 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 386 додається). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про припинення договору оренди землі з ТОВ 

„Леляківське“ на земельні ділянки по вул.Миру,56, с.Кейбалівка Лубенського 

району Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик В.М. та Ящик О.М., депутати міської ради, які повідомили що 

мають конфлікт інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та 

голосуванні брати не будуть. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 387 додається). 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з ТОВ 

„Леляківське“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик В.М. та Ящик О.М., депутати міської ради, які повідомили що 

мають конфлікт інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та 

голосуванні брати не будуть. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 388 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, який 

проінформував про розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності „Вікторійський парк“. 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 20 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 389 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ в „Різному“: 

Захарченко А.О., депутата міської ради, яка порушила питання щодо 

незадовільної поведінки молоді на вулицях, у громадських місцях та на дитячих 

майданчиках під час комендантської години. Попросила прийняти міри до 

мотоциклістів, які під час комендантської години їздять із перевищенням 

допустимого рівня шуму по місту, чим у воєнний час лякають жителів міста. 

Кучу О.Є., депутата міської ради, який, з метою збереження автомобільних 

доріг, вулиць та залізничних переїздів міста, вкотре запропонував затвердити 

маршрути руху сільськогосподарської техніки, параметри якої перевищують 

нормативні, і довести до відома керівників підприємств. Рекомендував 

керівництву міської ради провести нараду за участі керівників агрохолдингів та 

ДАІ щодо погодження маршрутів на період жнив. 

Пазюк С.Г., секретар ради, доручив заступнику голови з питань діяльності 

виконавчих органів Бровару Г.Д. питання порушені депутатами винести на 

розгляд комісії з питань безпеки дорожнього руху. 

 

Головуючий подякував усім за роботу та оголосив сімдесят восьму 

позачергову сесію Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

(Звучить гімн України) 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 

 

 

Головний спеціаліст  

секретаріату 

виконкому міської ради О.М. Журавель 


